
Fra: Hogne Askeland 
Sendt: fredag 18. januar 2019 10:37 
Til: Postmottak Radøy 
Emne: VS: Kva vil me vita hjå kommunen - 

vassdirektivet 
 
Kan de føre denne e-posten – trur sak 17/1944 kan vere rett sak å føre den i. 
 
Hgne 
 

Fra: Kjersti Isdal  
Sendt: 18. januar 2019 10:33 

Til: Anne Lise Molvik; Hans Kristian Dolmen; Laila Bjørge; Marius Flemmen Knudsen; Harry Finseth; 

Ottar Myrtveit; Roald Kvingedal; Hogne Askeland; Asbjørn Nagell Toft; Håvard Tveit; Torleif 
Sundbotten; Atle Dingen 

Emne: Kva vil me vita hjå kommunen - vassdirektivet 

 
Til kommunekontaktane: 
 
På møtet i vassområde Nordhordland i går viste Sveinung Klyve i sin presentasjon denne 
plansjen (sjå under). Dette er i korte trekk det me ønskjer å få tilbakemelding på i 
dokumentet «Hovudutfordringar i Vassområde Nordhordland», som dykk har fått tilsendt 
og som me gjekk gjennom på møtet i går. Flott om dykk kan bruka eit par timar på dette i 
dykkar kommune og gje ei rask tilbakemelding på e-post, slik at vi kan få oppdatert og 
forbetra dokumentet før det går til vidare behandling. 
 
Me har korte fristar, så eg treng tilbakemelding innan torsdag 24.januar. 
 
Referat frå møtet kjem i eigen e-post. 
 
Kjersti Isdal 
Rådgjevar 
Nordhordland Utviklingsselskap IKS 
(+47) 97 12 91 93 
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